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  Protokol 
2. områdegruppebestyrelsesmøde 

den 13. september 2022 
i Forbundshuset på Søndermarksvej i Valby 

 
Deltagere: Mikkel Channo Jessen, Susanne Bjørn Jensen, Dennis Desezar, Kri-
stine Nordtvedt, Morten Andersen, Benny Christensen, Maria Vegeberg, Peter 
Mayer, Bo M. Sørensen, Jimmi Schjødt Hansen, Bo Willestofte, Jørgen Maach,  

 
Afbud: Lone Flak 

 
 
Referent: Susanne  

Ordstyrer: Mikkel 

 
Dagsorden:  
 

1. Mødets åbning 

2. Godkendelse af protokol fra 1. konstituerende områdegruppe-

bestyrelsesmøde, den 26. april 2022. 

Noter fra exo-bestyrelsesmøder den 17. august og den 24. au-

gust på teams sendes til bestyrelsen til godkendelse. 

3. Aktivitetsliste 

4. Beretning fra Områdegruppen  

5. Beretning fra udvalg og arbejdsgrupper. 

6. Økonomi 

7. Sager til behandling 

8. Tema: Forbundsledelsen 

9. Meddelelser fra lokalgrupperne 

10. Kommende møder 

11.  Eventuelt og evaluering af mødet.  

* 
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1. Mødets åbning 

Mundtlig beretning fra daglig ledelse 

Herunder nyt om BodyCam, Interesseforeningen, DSB’s øn-

ske om nye lokalaftaler, brudsager etc. 

 

2. Godkendelse af protokol/protokoller 

Godkendelse af protokol fra 1. konstituerende områdegrup-

pebestyrelsesmøde, den 26. april 2022  

Notater fra ekstra ordinære bestyrelsesmøder den 17. au-

gust og den 24. august på teams sendes til bestyrelsen til 

godkendelse. 

 

3.  Aktivitetsliste 
Vedhæftet mødematerialet 

 
4 Beretning fra Områdegruppen; 
 
4.1 Områdegruppen 

Store, tunge personalesager tager ressourcer, både lokalt og 
i områdegruppen. Vores advarsler om stram HR-praksis un-
der lokalgruppemøderne har overgået vores fantasi i forhold 
til hvor vilkårligt og hårdt, der sagsbehandles. 
Selv småsager gives der skriftlige advarsler om nu samtidig 
med at man stædigt fastholder beslutninger hvor der begås 
klare procedurefejl. 
Det er og bliver et hovedpunkt for TPO at sikre vores med-
lemmer en god og retfærdig ”rettergang”. 
 
TPO indkaldt til forhandlinger med DSB om tekniske tider 
og bemanding midt i juli måned, hvilket er meget usædvan-
ligt. Bestyrelsen er orienteret og medlemsinfo udsendt. 
 
Den tidligere formand trak sig og områdegruppen har været 
til medlemsmøde i KB om situationen. Ny formand valgt i 
KB. Bestyrelsen løbende underrettet. 
 

4.2 Hovedbestyrelsen 
Netop afholdt møde den 31. august og I skulle gerne alle 
have modtaget DJ-update til tillidsrepræsentanter. (vedhæf-
tet mødematerialet) 
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Der er udfærdiget en liste med overblik til hovedbestyrelsen 
over bestyrelsesposter internt i HB. En sådan liste har ikke 
været tilgængelig for HB før nu. 
Arbejdsgruppe nedsat for togpersonalet ift. OK23. TPO skal 
snart deltage i sådan et møde i DI-regi sammen med blandt 
andet KSM-medarbejdernes formand i Arriva, Marianne Sø-
rensen. 

  
4.3 HSU 

Netop afholdt møde den 26. august, men referat endnu ikke 
færdigt. I har dog modtaget materiale om mødet efter mødets 
afholdelse.  

  
 
4.3.1  HSU/JSU kompetenceudvalg 

Møde afholdt den 26. august med HR. Det er besluttet, langt 
om længe, at udbyde en form for kompetencekurser i DSB. 
Der vil komme nærmere information inden længe fra DSB. 
Se positivliste vedhæftet mødematerialet. 

  
4.4 SU-Togkørsel 
 Møde den 26. september 
 
 Vi har blandt andet rejst en sag om indsigt i kontrolafgifter. 
 
4.5 Personaleudvalg 

Møde afholdes den 19. september angående fælles handle-
plan for MTU 2021 samt ny leder- medarbejdermodel 

 
4.6  Sektionen 

Næste møde afholdes til november. Det har ikke været mu-
ligt at mødes før 

 
4.7 Uniform 

Der har været gangtest af ny, forbedret polo som kan bestil-
les nu. Også ny og stærkt forbedret sommerjakke er på hyl-
den. Stadig store problemer med sko. Læs AMIR’s indlæg 

  
 
4.8 Fagkategori togpersonale 
  
 
 
5. Beretning fra udvalg og arbejdsgrupper; 



   

14 
 

 
5.1 Planlægningsudvalget 
 Intet afholdt 
 
5.2 Sikkerhedsudvalget 
 Af Jimmi Schjødt Hansen: 
 Sikkerhedsudvalg: 
  

Dennis Desezar var min stedfortræder ved seneste møde i 
sikkerhedsudvalget da jeg holdt ferie og samtidig stod midt 
i et boligskifte.  
Dennis spurgte ind til togpersonalets uddannelse i ETCS og 
vi har modtager følgende svar: 
”På EUSR for togførere er der om formiddagen et emne om 
reglerne i OR-F og DSB OR-F (Nyt i regler om infrastruktur 
/færdsel og litra). Emnet foregår som en brainstorm, hvor 
kursisterne sidder i grupper og selv kommer med emner 
”hvad der er nyt siden sidst” og stiller spørgsmål, de ønsker 
svar på (udfordringer m.m.). Dog indgår punkterne OR-F og 
DSB-OR-F, herunder ETCS, altid i undervisningen.” 
Næste møde er d. 30/9 og jeg tager gerne imod forslag til 
punkter der skal rejses fra TPO’ s side.  

 DDR UNØDVENDIGE  informationer 
 Tunnelcheck 
  
 
5.3  Uddannelsesudvalget 
 Intet afholdt siden sidst 
 
 
5.4 Nyt materiel – Rampetest til Talgovogne med AMIR. 

Møde den 13. september uden mulighed for TPO’s delta-
gelse 

 
 
5.5 3.2 Gruppen – 
  nu arbejdsgruppen for Togmateriel og Arbejdsmiljø 
 næste møde 20. september 2022 
 
 
5.6 Teknologiudvalget – Endnu ikke formelt genindstiftet 
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5.7 Arbejdsmiljø 
  

Amg møde august. 
 

Rengøring af tjenestekupé - vi ønsker hovedrengøring og ef-
terfølgende vil vi  prøve via nyhedsbrevet, at minde vores 
kolleger om at rydde op efter sig. 
Vi vil gerne have en affaldspose i tj.kupéen så kollegerne 
ikke bruger magasin holderen til affald. 

 
Trapperne i toget - højden er ikke standardmålene ( ic4), det 
vil Helle Hvidkjær tage med på et 3.2 møde ( eksisterende 
tog) 
Det kan give smerter i knæ og hofter. 

 
Vi vil også undersøge muligheden for at fjerne nogle klapsæ-
der, så der bliver plads til flere cykler, i DD og vist nok også 
i Er4 - det er Kenn der undersøger det.  

 
Der bliver skrevet en mail til underdirektøren vedr  vores 
stress niveau med kørsel til og fra Tyskland og Sverige. 

 
Emner der løftes til amu2, som jeg deltog i idag den 31/8 

 
Udfordringer med alt for mange kunder 
Dsb har overskredet indeks 100, og Michael Højgaard aner-
kender vores frustrationer. 

 
I den forbindelse snakkede vi også om sygefravær - DSB for-
står ikke hvorfor fraværet er eksploderet 

 
Holdningen til “ forbudte” sko 
Jartved kommer ikke til at godkende privat købte sko og le-
derne har et ansvar, for at sikre sig, at personalet bruger de 
indkøbte sko. 
Dog vil Jartved gerne kigge på flere modeller, end de der al-
lerede findes i sortimentet. - Fabrin nævnte Ecco, som vi før 
har haft i uniformsprogrammet. 

 
Amg har bedt om en status på materiel, den opgave er sendt 
videre til Per Schrøder. 

 
Amg har et ønske om en kampagne ala den vi før har haft “ 
Den eneste næve vi tolererer er…” 
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Det er skrevet på aktivitetslisten på amu2 
 

På amu2 arbejder vi med handlingsplaner på baggrund af 
trivselsundersøgelsen 

 
Mobning  
Rengøring af tog 
Vold og trusler 
Balance job/fritid 
Jeg sidder med i sidste gruppe. 
Arbejdet går langsomt, for vi skal åbenbart arbejde selv-
stændigt i vores fritid - det har vi protesteret imod i dag. Je-
sper Nielsen vil prøve at indkalde de forskellige grupper på 
teams, så må vi se hvor langt vi når. 

 
Vi har fået en ny arbejdsmiljøpartner 
René Jensen Iversen. René har fået tilføjet et nyt punkt på 
vores dagsorden for amg og amu2 -  punkt 4, “har der været 
den fornødne tid til arbejdsmiljø arbejdet” 

Jeg har virkelig prøvet at beherske mig      

 
Kaffe ekspressen skal have en salgsvogn/trolley 
Den skal med ind og ud ved hvert tog. 
Jeg er via amir for kaffeekspressen, inviteret til at se vidun-
deret. Jeg har talt med Claus Dan Pedersen fra Dsb,  at alle 
der har interesse, må se trolleyen… men Jesper Nielsen og 
Jane Lundgaard ønsker ikke at jeg deltager. 
Jeg finder selv en løsning på det. LF 

 
 
5.8 HAMU 

Referat fra 16. august vedhæftet mødematerialet sam-
men med slideshow fra foredrag med Morten Skov Chri-
stensen (PPS) 

 
6.  Økonomi 
 
6.1 Regnskab for 1. halvår 2022.  
 Gennemgået uden bemærkninger. 
 
 
7. Sager til behandling 
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Emner til behandling: 
 
KH: Ønsker der nedsættes en arbejdsgruppe i TPO-regi, som kan lave 
forarbejdet med ”Tgf Håndbogen”. 
 
Udsat til næste møde. 
 
 
KH: Pres på DJF omkring en ny hjemmeside (da den nuværende er 
utilfredsstillende) 
 
Slettet da hjemmesiden nu fungerer. 
 
KH: ventelisten bruges ikke ved tildeling af frihed – kammerateri  
 
Sendes i planlægningsudvalget. 
 
 
KH: Forslag til en TPO-studietur? Hvor vil vi gerne hen? 
London f.eks. med besøg i Crich Tramway Village eller måske Prag? 
 
Tanker til næste gang og budget for en sådan tur. 
 
 
FA: Arbejdstidsaftalens §13 
Hvis man aftaler med tjenestefordeleren at en vagt forlænges feks 3 
dage før en vagt forventer man at vagten falder ind under arbejdstids-
aftalens pkt. 13: ”aftalt udvidelse af meddelt tjenestetid under 8 dage 
før mødetidspunkt, afregnes som overarbejde” 
 
Men tjenestefordelerne mener at den ene tjeneste er den anden værd. 
 
Vi tager sagen som en brudsag og opfordrer til at man holder øje med 
om aftaler overholdes. 
 

- forlængelse af tjeneste giver overarbejde - brudsag 

 
 
FA: Ekstraordinære helbredskontroller 
En kollega har gennemført en helbredskontrol, dokumenteret og be-
talt af DSB, hvorefter dokumenterne forsvandt i transit og han måtte 
derfor gennemføre en ny helbredskontrol. I aftale om frihed til hel-
bredskontrol for tjenestemænd fremgår det at Tjenestefriheden gives 

https://www.tpo-dsb.dk/wp-content/uploads/2022/04/Aftale-om-frihed-til-helbredskontrol-for-tjenestemaend.pdf
https://www.tpo-dsb.dk/wp-content/uploads/2022/04/Aftale-om-frihed-til-helbredskontrol-for-tjenestemaend.pdf
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både ved den normale fornyelse af helbredsgodkendelser samt ved 
ekstraordinære helbredsvurderinger og lægekontroller, der er pålagt af 
Trafik-, Bygge- og Boligstyrelsen”. HR & Personalejura fortolker såle-
des at ”der kun tilskrives timer pr. Helbredsgodkendelse. Hvor mange 
gange medarbejderen har været hos lægen for at få den helbredsgod-
kendelse, er ikke afgørende”. Det anser jeg som en mistolkning. Jeg 
vil gerne have bestyrelsens vurdering af dette. 
 
Tages som en brudsag 
 
 
AR: Er en afkortning af tjenestelængden efter dag 28 omfattet af kor-
rigeringsaftalen?  
 
Ja 
 
AR: Hviledage i faste hold under ferie? 
 
 Det mener DSB, vi prøver at få en sag som vi kan forfølges 
 
 
AR: Registrering af personale på bemandingsliste, når Her og Nu di-
sponerer personale til andet tog end oprindeligt.  

 
 
Mikkel tager den med Tjenestefordelingen 
 
 
  
 
 
8.  Tema: Forbundsledelsen 
 
 
 
9.  Meddelelser fra lokalgrupperne 

9.1 København  
 

 

Status er lige pt. at vi mangler omkring 30 m/k i depotet og 
vores medlemmer i København er kørt trætte. 
Der køres stort set næsten uden TGFT, specielt i weeken-
derne.  
Grundet mange korrigeringer og sporarbejder er det svært at 
få tjenesterne til at hænge sammen og vi oplever dagligt at 
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mange ikke får pauser da denne pause ædes op af forsin-
kelse / dårlig planlægning.   
 
Vores medlemmer er generelt trætte og føler at TPO ikke gør 
noget ved brudsager / manglende bemanding m.m. 
Her kunne vi også godt tænke os at TPO sagde ”nok er nok” 
og meddele DSB at så må vi tage det i DI. For vi er nødt til at 
gøre noget ved det her. 
 
Vi har en del personsager både på afsked og især stigende 
på fraværssamtaler. 
 
Vi har fået lov til at rekruttere et hold ”svenskere” med 
dansk SR til start 1/10-2022 og disse starter muligvis op 
med at køre på Øresund og så startet de egentlig uddan-
nelse pr.   
12 december 2022. Disse nye svenske kollegaer kommer fra 
SJ Øresund 
 
Vi er også blevet orienteret om at der planlægges at rekrut-
tere et eksternt hold fra gaden til holdstart pr. 05 januar 
2023 og muligvis et hold yderligere til efteråret 2023. 
 
En lille gyser er vores holdvalg da vi endnu ikke har set no-
gen færdige hold for K23. 
Som I jo nok ved så kan vi risikere at en opsigelse af ”Prin-
cipper for bemanding af tog”  
og en sådan opsigelse vil med stor sikkerhed får en kæmpe 
indflydelse på en turliste for København til K23. 
Men også alle andre depoter i landet vil være omfattet af en 
opsigelse. 
Lige nu træder vi ”vande” og afventer hvad udspillet fra DSB 
bliver. 
Men det er altså en gyser, for vi bliver daglig rykket for infor-
mation til vores medlemmer.  
Men om vi bliver klar til holdvalg i start oktober vides pt. 
ikke. 
 
Vi har fået en aftale i stand med DSB om at Kristine får mu-
lighed for at få lidt mere 
tid på kontoret til fagligt arbejde. Det betyder at Dennis vil 
køre tog i stedet for at være på kontoret 
på de dage Kristine er der. Fremadrettet vil Kristine også 
være på kontoret når Dennis f.eks. afholder 
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ferie og er væk fra kontoret. Der er ikke tale om mere TR tid, 
men en mulighed for at Kristine 
kan få lidt mere tid ved at vi disponere den tildelte TR tid på 
en lidt anden måde.  
 
Vi har et medlemsarrangement til koldkrigsmuseet på 
Stevnsfortet den. 27. oktober 2022, hvor vi har inviteret NF 
& KB med 
som et ”fælles” arrangement. Det glæder vi os til. 

 
9.2  Kalundborg 

Velkommen til Peter Mayer som ny lokalgruppeformand i KB 
og nyt medlem af TPOs områdegruppebestyrelse. 

 
9.3  Nykøbing Falster 
  
Hernede er vi alle også godt brugt og arbejdsglæden kan ligge på et 
meget lille sted, det der holder det lidt oppe er det gode kammerat-
skab blandt kolleger. 
  
Vi har også mange udfordringer med at tryghedsbemanding ikke er 
sat ud på størstedelen af turene, ofte mangler vi tgf3 på de store af-
gange, derfor har jeg selv mine tvivl omkring bemandingsaftalen, at 
hvis den blev forhandlet og der kom de ændringer der var lagt op til 
hvor fint det end kan se ud på papiret om det faktisk ville afspejle vir-
keligheden. 
  
Pauser er stadig et stort issue blandt kolleger, ofte bliver de lagt meget 
tidligt eller meget sent i turen. 
  
De korte overgange mellem tog er også praktiseret på vores stræk-
ning. 
  
Satellithold NÆ har fyldt rigtig meget på både godt og ondt. Det var 
godt der kom en løsning på tilhørsforhold, men trods det synes jeg 
processen har været rodet og til tider kaotisk. Og jeg synes måske det 
er blevet misbrugt lidt at nogle kollegers hverdag ville blive meget 
bedre ved at køre fra Næstved, og negligeret at det også er et behov fra 
DSBs side. 
  
Rettidig omhu er bestemt et begreb som jeg synes DSBs ledelse burde 
have en uddannelse i, Bl.a i forbindelse med at man nu har indkaldt 
til forhandlinger i 11 time omkring vores bemandingsaftale og tekni-
ske tider.  
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Nuvel man kan jo få den tanke at det er helt bevidst for at ligge en 
form for pres på os, da de nok ved at turlister er ret vigtige for folk, for 
at kunne planlægge vores frihed, familieliv, sociale interesser o.lign. 
Men jeg håber virkelig ikke at vi lader os presse af den grund. 
  
Forsinkelser, aflysninger og i det hele taget driftmæssige udfordringer 
er mere eller mindre blevet normalen, det er op ad bakke og jeg mær-
ker tydeligt at lunten er kort blandt vores kolleger. 
  
Torsdag d 29 september får vi i NF besøg af forbundsledelsen. (TPO 
deltager også) 
  
 
 
9.4 Fredericia 
  
En hård sommer 
Mange kolleger er udkørte efter en usædvanligt travl sommer. Vores 
kolleger i Tinglev har været særligt hårdt belastet igennem sommeren. 
Der skulle være bestilt en risikovurdering fra arbejdsmiljø som skal 
bruges i arbejdet for at undgå lignende tilstande ved Flensborg 
grænse næste sommer. Samtidig er det ikke gået ubemærket hen at 
det er blevet mærkbart sværere at få fri i sommerhalvåret, uden for 
sin hovedferie. 
  
Medlemmer 
Der er en klar tendens til at der søges nyt arbejde uden for DSB, her-
til kommer pensioner. Vi er nede på 174 medlemmer pr. 1/9 (FA 112, 
OD 18, TE 16, ES 15, STR 13). Vi har dermed mistet en ottendedel af 
vores medlemmer over de sidste 20 måneder. 
  
Samarbejdet med den lokale ledelse 
Vi oplever generelt et godt samarbejde med de lokale togpersonalele-
dere og kan med glæde konstatere at de kolleger som går igennem 
sygdomsforløb generelt føler sig godt behandlet i processen. 
   
Brudsager og mangler i bemanding 
Manglen på TGT virker til kun at være tiltagende. Senest sendte jeg 
56 dokumenterede mangler på bemanding over en periode på 5 uger.  
Der er en tendens til korte overgang ved stammeskift i Padborg, med 
overgange helt ned til 1 minut. 
  
Turlister 
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Det er frustrerende at vi på trods af en solid plan for turlistearbejdet 
alligevel ender med at blive presset på tid pga. DSBs pludselige ønske 
om at forhandle om tekniske tider. En sådan forhandling skulle være 
påbegyndt i starten af året. Endnu engang har DSB ikke udvist retti-
dig omhu. 
 
9.5 Aarhus 
 
Vi oplever at arbejdstidsaftalen alt for ofte udfordres, med korte skif-
tetider mellem tog, pauser der ikke opfylder deres formål, ophold sent 
om aftenen på abl uden mulighed for læ.  
 
Stressniveauet ved kørsel med internationale tog, samt IC til Flens-
borg har været urimeligt højt gennem sommeren, både grundet plads-
mangel og de mange arbejdsopgaver i HMB-togene.  
 
Der har hen over sommeren været store mangler på tryghedsbeman-
ding. Mange tog mellem ar-ab-ar og ab-abl-ab, har kørt uden tgf.  
Lyn 14 har kørt ab-ar med 3 togsæt, bemandet med 1 tgf.  
 
Situationen med 3 togsæt ar-ab-ar med stop på alle stationer inkl. 
Hinnerup, hvor bageste sæt med pass. kører aflåst hele strækningen, 
på grund af manglende perronlængde, har trukket store veksler på 
både passagerer og personale.  
I det hele taget har den lange periode med dobbeltsæt, til og fra ab/fa 
med stop på alle stationer, været ekstra belastende for både det fysi-
ske og det psykiske arbejdsmiljø.  
 
Derudover oplever vores kolleger at det er svært/umuligt at få fri 
uden for egen ferie i feriehalvåret.  
 
Vi er medio 2022 110 m/k i lokalgruppen, fordelt på 92 i Aarhus og 
18 i Aalborg.  
 

 
 
Det er bestyrelsens opfattelse, at der fra TPO og DJ generelt 
informeres for lidt om det faglige arbejde og de problemstil-
linger, der kræver fagligt fokus. Et højt informationsniveau 
er en grundlæggende forudsætning for medlemsengagement.  

 
 
9.6 S-tog 
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S-togsrevisorene kigger ned ad en mørk gang, der er flere 
der stopper, grundet de arbejdsforhold der er, de bliver syge 
af jobbet og de bliver næsten ved til de knækker. 
  
Vi bliver færre og færre, dette ser mere og mere ud til at 
være en afvikling, og Camilla har tidligere manifesteret, der 
bliver ikke ansat flere TGR  
  
Nu ved kommende holdvalg, der går driftkoordinatorene og 
kombimedarbejderene ikke til valg, dette betyder der er ca 
70 Tgr der skal vælge holdplads. 
  
I den gamle aftale skulle der rekrutteres når der var under 
140 Tgr..  
  
Der synes ikke meget hjælp at få, og ved mindre hændelser 
så bliver der fra ledelsens side, håndhævet mere fra holdnin-
ger frem for de regler og reglementer der er i DSB. 
  
Jeg kan også frygte at bodycams bliver en erstatning for 
tryghed, har skal det også lyde, fra de kunder revisorene ta-
ler med, så er der ikke meget tryghed fra de nye vagter, de 
skal hvis der er en hændelse tage toget frem til dette, dette 
er der langt fra mening og logik i, det er en politisk varm 
ballon, der koster skatteborgerne mere end det nytter. 
  
Kombimedarbejderne mangler også afklaring, da disse me-
nes ikke at kunne gå til holdvalg, det gælder både dem der 
kommer fra Tgr og Tgf, da jeg mener det ikke kan betegnes 
som holdvalg, dag man kun kan vælge om det skal være lige 
eller ulige arbejdsuger. 
  
Jeg synes TPO bestyrelse langsomt svinder hen, at det er 
svært at afholde møder, og meget af vores dialog er baseret 
på messenger, så taber vi den relevans der skulle styrke 
sammenholdet og samarbejdet i bestyrelsen….. 
  

 
9.7 TGI 
  

 
10. kommende møder 
 
TPO Områdegruppebestyrelsesmøde:  
30. november og 1. december 2022 
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Møder for 2023  
14 og 15. marts 2023 
10. maj 2023 
19. september 2023 
05 og 06 december 2023 

  
Lokalgruppemøder i 2023: 
København: 06.02.23 
S-tog: 07.02.23 
TGI: 
Kalundborg: 01.02.23 
Nykøbing Falster: 26.01.23 
Fredericia: 08.02.23 
Århus: 9. februar 2023 
 
HB møder: 14.12.2022, 28.02.2023, 19.04.2023, 28.06.2023, 
29.08.2023, 26.10.2023, 13.12.2023 
2:2 møder: 03.10.22,12.12.22  
Revision: 19.01.23 
Personaleudvalg udvalg: Ad hoc 
Sikkerhedsudvalget:  
HSU-møder: 17.11.2022 
SU togkørsel: 26.09.2022, 28.11.2022  
Sektionen: 06.12.2022 
Teknologiudvalg:  
Planlægningsudvalget:  
Uddannelsesudvalg DJ:  
Uddannelsesudvalg DSB: 28.11.22 
3.1.gruppen: 13. september Afbud 
3.2 gruppen: 09.12.22 
Uniformsgruppen:  
 
11.Eventuelt herunder evaluering af mødet. 
Der savnes mere konklusion på emnerne og evt. hvem der tager 
opfølgningen på punkterne 
 


